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Meie lavastus võiks anda hääle neile, kellel seda pole kunagi olnudki. Oma murega 
teise inimese poole pöördumine ja abi küsimine on okei. Kui me hakkaksime 
abivajajatesse empaatilisemalt suhtuma, siis võib-olla paraneks meie ühiskond 
tervikuna ning sõltlasel oleks võimalik oma olukorrast paremini välja tulla ja eluga 
edasi minna. Need on kõik ikkagi meie enda inimesed, kellest me räägime.
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